

记的工程等院

Jiangxi University of Engineering

留学指南 Guide



International Education College of Jiangxi University of Engineering

江西工程学院国际教育学院

电话:0790-6345388 0790-6351177

手机:+8615979895803

网址: http://www.jxce.edu.cn

电子邮箱:270330159@qq.com

地址:中国·江西·新余天工南大道江西工程学院

邮编: 330029

Tel: 0790-6345388 0790-6351177

Mobile: +8615979895803

Web:http://www.jxce.edu.cn

Email:270330159@qq.com

Address: No.1688, Tiangongnan Avenue, Xinyu City,

Jiangxi Province, China.

Zip code:330029



Jiangxi University of Engineering (JUE) was initially started in 1983 which was born and grew under the influence of "the reform and opening-up" of China. In 2014, with the approval of the Ministry of Education, JUE was permitted to become an undergraduate level college. In the last 40 years, JUE has created a "Xinyu Phenomenon and JUE effect" which indicates that JUE does have a certain influence in the field of education. JUE is located in Xinyu city of Jiangxi Province which is the only "new energy and technology" city in China. Xinyu is a city with an ideal location and has the highest level of urbanisation and living standard in Jiangxi Province.

The campus area of Jiangxi University of Engineering is 1,317,400 square meters of which area of buildings is 565,700 square metres. There are 28 experimental training centres in JUE. The largest CNC training base that designated construction by the Ministry of Education is in Jiangxi University of Engineering. Besides, JUE's ability in robots and laboratories of intelligent practical creating ranks extremely high in Jiangxi. One of the principals of JUE is that experts focus on the college management while outstanding teachers concentrate on teaching. At present, there are more than 1,000 teachers and staffs among which 998 are professional teachers,and 1 foreign teacher. 65% of them are carrying a title of Senior Profession.

The teaching and living facilities in JUE are complete with canteen, banks, college hospital, shopping area, library, playground, stadium, theatre and so on. All these advantages have provided a sound and convenient living and studying environment for both students and teachers.





江西工程学院始创于1983年。学校沐浴改革开放的春风,诞生于市场,社大于市场。2014年经教育部批准,升格为本科层次的江西工程学院。40年来,学院创造了教育领域的"新余现象,江工效应"。学院坐落在唯一的国家新能源科技城——江西省新余市。地理位置优越,是江西城镇化水平、生活水准最高的城市。

学院校园占地面积131.74万平方米,建筑面积56.57万平方米。建有实验实训中心28个。拥有教育部指定建设的江西省内规模最大的数控实训基地。机器人及智能加工实训室全省首屈一指。学院实施专家治校、名师治教。师资力量雄厚,现有教职工1000多名,专职教师998名,外籍教师1名,65%以上具有中高级职称。基本实现了中年教师硕士化、青年教师本科化、双师型教师培训化。

江西工程学院餐厅、银行、诊所、商场、图书馆、田径场、 体育馆、剧场等教学活动设施一应俱全。生态型、花园式和数 字化校园环境为师生提供了良好和方便的学习、工作和生活 条件。

What to learn here 主要学习课程

Bachelor's Degree Programs

Electronic and Information Engineering Communications Engineering

Civil Engineering Construction Costs Trade Economic

Data science and big data technology

Network Engineering Mechanical Design and Manufacture and

Automation

Robot Engineering
Software Engineering
New Energy and Science Engineering
Finance Engineering

Electronic Commerce Visual Communication Design Network and New Media

Environmental Design Business English

Internet of Things Engineering

电子信息工程 通信工程 土木工程

工程造价 贸易经济 数据科学与大数据技术 网络工程 机械设计制造及其自动化 机器人工程

软件工程 新能源科学与工程

金融工程 电子商务 网络与新媒体

环境设计 商务英语 物联网工程 Attention:

If there are more than international students in a class, all the courses will be taught in English. Otherwise, international students will be taught in Chinese with Chinese students together.

注明:

各专业录取人数多于15人,我校将开设国际留学生 班,单独授课,所有课程英文授课。若各专业录取人数少 于15人,学校将不独立开班,留学生将与中国学生一起上

Foundation Courses

Reading Chinese, Speaking Chinese, Listening Chinese, Business Chinese, Modern Chinese, Chinese Culture, Chinese History, General Introduction of Chinese, Chinese Newspapers and Magazines Reading, HSK training courses, English and so on.

After the Foundation courses, we ensure that all the international students will pass the HSK 4.0 examination. In addition to this, we will recommend the international students to China famous universities for the undergraduate and master programs.

预科 汉语阅读 汉语口语 汉语听力 现代汉语 汉语写作 中国文化 中国概况 中国简史 商务汉语 报刊阅读 HSK辅导课程 英语等。

预科班结业后,保证通过HSK4.0等级考试,并推荐学员 进入中国知名高校就读本科或研究生课程。





培养方式

本科:学制4年。在规定学习期限 士学位条件者,授予学位证书。

预科:学制1年,每年3月和9月

Students Types

For Bachelor's Degree Programs

4-year program, students who meet the Chinese language 内,凡完成培养计划规定内容,且成 requirements and pass the exams will receive the bachelor's 绩合格者,可获得毕业证书;符合学

For Foundation Courses

1-year program, the courses begin in March or September 开学。学校根据留学生的汉语水平, every year. After the entrance examination, students will be 将其分别编入初级、中级、高级三种 separated into elementary, intermediate and advanced classes. 程度多个级次的班级。



Entry Requirements

- 1. Senior high school graduation at least.
- 2. Applicants should be non-Chinese permanent residents who reach the age of 17. Applicants are expected to be healthy, well-behaved, willing to obey PRC'S laws and JUE's regulations and paying respect to Chinese custom and habits.
 - 3. Holding valid foreign passport.

申请条件

- 1、高中或高中以上学历。
- 2、申请者须为年满17周岁的非中国籍公民,身体健康,品行端正,愿意遵守 中国政府的法律和学校的规章制度,尊重中国人民的风俗习惯。
 - 3、持有外国普通有效护照。

Applications 入学申请

Registration time

Three months before enrollment. For more information, please 日期请关注国际合作与交流处在网上发 refer to the enrollment information published online by the 布的招生信息。 International Cooperation and Exchange Office of JUE.

Enrollment time

October of each year, please refer to Admission Letter of 《录取通知书》为准。 Enrollment for exact time.

申请报名时间:入学前3个月。具体

开学时间:每年10月份,具体时间以



For Bachelor's Degree Programs

Application fee: A non-refundable fee of 450 RMB. Tuition fee(one academic year):16800 RMB/year

For Foundation Courses Application fee: A non-refundable fee of 1000 RMB. Tuition fee(one academic year):10000 RMB/year

Accommodation Fee Standard international students' apartment (Double

Room): 4000 yuan / year Ordinary international students (Quadruple Room): 2,000 yuan / year

1、本科:报名费:450元

学费(每学年):16800元/学年

2、预科:报名费:1000元

学费(每学年):10000元/学年

1、标准国际留学生公寓(2人间):4000元/年

2、普通留学生公寓(4人间):2000元/年

Scholarship 奖学金

JUE is offering full scholarship to the top international students. The tuition fee and accommodation fee are free of 额奖学金,学费和住宿费全免。申 charge. Applicants need to show a high level of achievement in their high school studies or undergraduate studies. Scholarship includes full tuition fee and 500 RMB each month for the living cost. We welcome all kinds of top students to apply for the scholarship as soon as possible.

为优秀国际留学生提供全 请者需在高中学习或大学学习中 表现突出,成绩优异。全额奖学金 包含全部学费、住宿费和每个月 500元人民币生活费。欢迎国际 留学生申请江西工程学院留学生 全额奖学金。

How to Apply 申请方式

- 1. Download the Application for Admission Form from the website: www.jxce.edu.cn, and fill it in honestly. Then send it to 270330159@gg.com.
- 2. JUE International Education College will mail the Admission Notice and approved Visa Application Form for Study in China (JW202) to the accepted students.
- 3. Holders of the above-mentioned documents and health examination certificate are supposed to apply for the Student Visa (X Visa) at the Chinese embassy in your country, and then come to school for registration on time, and pay the registration fee and tuition.

Note: JUE provides airport or train station pick-up service free of charge for new comers to Xinyu for the first time. Students who prefer this service should inform the International Education College by email with detailed arrival information 7 days before their arrival.

- 1.进入江西工程学院国际合作与交流 处网站下载《江西工程学院外国留学生入学 申请表》,并按要求如实填写有关内容,填好 后将表格发送至邮箱270330159@qq.com。
- 2.经江西工程学院国际教育学院审 核同意后,通过邮件或电话向申请人确 认,随后寄发录取通知书及已审批的《外 国留学生来华签证申请表》(JW202表)。
- 3.申请人持学校寄发的录取通知书、 JW202表、体检表和其他相关材料到所 在国家的中国使领馆申请办理学习签证 (X签证),按规定时间来校报到,并缴纳 相关费用。

注:对于第一次来新余的新生,我校 可负责免费接机、接站,但需至少提前 7天通过电子邮件或传真将航班号、火车 车次及到达时间通知国际教育学院办公 室,以便安排迎接。

Materials needed to submit 申请材料

- 1.Foreign students enrollment application form of JUE(This form can be downloaded from Http://www.jxce.edu.cn)
- 2. Graduation Certificate of Senior High school (Graduation Testimonial is needed by graduating students.)
 - 3. Transcripts of senior high school
 - 4. Copy of passport and three passport-photo sized photos.
 - 5. Foreigner Physical Examination Form
 - 6. No Criminal Activity Certificate
 - 7. Certificate of Bank Deposit: 4000 U.S. dollar

Note: Term NO.2 and 3 should be original script or notary's certificate.

All documents should be written in Chinese or English.

- 1.《江西工程学院外国留学生 入学申请表》
- 2.高中毕业证书(应届毕业生 先提供毕业证明)
 - 3.高中阶段成绩单
- 4.护照复印件及照片3张(与 护照照片大小一致)
 - 5.《外国人体格检查表》
 - 6.无犯罪记录证明
 - 7.4000美元银行存款证明
 - 注:第2,3项材料应为原件,所

有材料的文字应为中文或英文。

A Reference List of International Students Expenses 江西工程学院国际留学生费用参考表

| List | Standard(RMB) | Remarks |
|-------------------------------|-------------------------------|---|
| Registration | 450 RMB/person | First year |
| Tuition | 16800RMB/ | Standard tuition fee for international students applied for JUE |
| | person/year | (refer to the charging standard). |
| Books | 700RMB/person | To be paid each semester and is decided by total amount of actual |
| | | books price. |
| Health Insurance | 800RMB /person/year | Required by the Ministry of Education, all international students |
| Treatth insurance | | should buy health insurance during studying in China. |
| Physical Examination | 400 RMB/person | According to the regulations of relative organizations, international students should do the physical examination and pay physical examination fee. Physical examination is required again when international students stay in China for more than 3 months. Students are required to have physical examination again on the occasion of transferring to other provinces. The standard is subject to the notice of Jiang xi Entry-Exit Inspection and Quarantine Bureau. |
| Residence Permit Fee | 160-800 RMB /person | Standard fee Charged by the Office of Public Security. It varies according to the different validity period of residence permit you apply for. |
| Accommodation | 2000-4000 RMB /person/year | Accommodation fee for living in the International Students Dormitory on campus, not including Bedding and personal belongings. |
| Deposits for Accommodation | 500 RMB/person | It should be paid once before check-in, and will be refunded when the room and goods are in good condition. |

| 项目 | 标准(元) | 备注 |
|-------|---------------|---|
| 报名费 | 450/人 | 第一学年 |
| 学费 | | 学校统一标准学费(学费标准根据学校方面公布的学费为准) |
| 课本费 | | 每学期的课本费根据实际书价而定 |
| 保险费 | 900-1600 /人/年 | 按照教育部要求,来华留学生在华学习期间须购买医疗保险 |
| 体检费 | 400 /人 | 1.按照中国有关机构规定,来华学习的外国留学生必须体检。2.出境3个月以上的外国人需重新做身体检查。3.转到其他省市学习的外国人需在所在学校的当地再做一次身体检查。4.具体标准以江西出入境检验检疫局公布为准 |
| 居留许可费 | 800/人 | 公安出入境管理部门统一收取。根据申请居留许可的期限收费不等。 |
| 住宿费 | 4000/人/年 | 此为校内留学生公寓收费标准,不包括卧具及个人用品 |
| 住宿押金 | 500/人 | 入住时一次性交付;退房时经检查房间及物品完好无损,将全额退还。 |



Accommodation

Campus Living Conditions

Life on the campus is very convenient with post office, mini-supermarket, barbershop, clinic, laundry and bank ATM. The university cafeterias and dining halls provide different favored foods, as Chinese food, fast food, local-featured favored food, cake products and Muslim food, etc.

The physical education facilities are also well-equipped. There are basketball, volleyball and football playground. In the school gym, there are badminton, table tennis, fitness center, etc.

International Students Dormitory

2 persons share one room with bathroom and kitchen. The bedrooms are equipped with air-conditioner, TV, desks and wardrobes, etc.

Note: Every student should pay 500 RMB for a living deposit. It will be refund after checking out of your room when you graduate.

住宿条件

1、生活条件:学校设有医务室、邮件收发室、小型超市、 洗衣房等服务机构,校园内有ATM机。有中餐、快餐、风味餐、 糕点房和伊斯兰(穆斯林)等不同风味的学生餐厅。校园内各 类体育设施齐全,有篮球、排球、网球、足球等运动场所,体育 馆内有羽毛球室、乒乓球室。

2、校内住宿:单人间为两人合住一间,配有厨房和浴室。 房间配空调、电视、书桌、衣柜等。

注明:每人在入住前要缴纳住宿押金500元,离校时经检 查房间及物品完好无损,将全额退还。







Medical Insurance

The Ministry of Education of China requests that each foreign student studying in China should have to buy health 习期间必须购买保险。不按规定购买医疗 insurance.

Health insurance fee: 800RMB/year/person (under 45 years old)

医疗保险

中国政府要求来华留学生在中国学 保险,学校将不予办理报到注册手续。

医疗保险费用:800元/人/年(45岁以 下)



